



သရော်အုဘွဲ့နုစာ

တၢ်ဒိကနု သရော်အုဘွဲ့နုစာ

ပုကညိဘျးထံခဝ်ရှာ် ခရံဖိတၢ်ကုန်ဘန်ကုန်သ့ဝဲကျိၤ,
အိၣ်ဘျးနံတၢ်မၤလိအလံာ်, Primary အဘွဲ့(၃)



တၢ်တဲမုၢ်နုၢ်ဖိတချးဝဲ
BEDTIME STORIES



တၢ်စံးဝဲဒၣ်တဘျီ, ဖိသၣ်ဟံၣ်ခွါဖိ အိၣ်ဝဲဒၣ်တဂၤ
လီၤ. ဒီးအမံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ် စီၤဆၢန့ၢ် န့ၣ်လီၤ.



အဝဲန့ၣ် တနံၤဒီးတနံၤ ဃုၣ်လိာ်ကွဲဝဲဒၣ် ဒီးခိထီၣ်ခိ
လီၤဝဲဒၣ် လၢခိၣ်ကရၢၢ်ကလိၤန့ၣ်လီၤ. ဒီးမဲခိၣ်က
ရၢၢ်အလိၤန့ၣ် အိၣ် ဒီးဒးဘီ တဘိန့ၣ်လီၤ.



ဒီးကီမုၢ်နံၤဒဲး အဝဲဒၣ်မၤဝဲ ဒ်န့ၣ်အသိး,
လိာ်ကွဲဝဲဒၣ်, ခိထီၣ်ခိလီၤဝဲဒၣ် လၢခိၣ်
ကရၢၢ်အ လိၤလီၤ.



ဘၣ်တနံၣ်န့ၣ် ဖိသၣ်ဖိန့ၣ် အမိၣ်အတၢ်တဲဘၣ်အီၤလၢ "ဖိ
ခွါၤ, တဘၣ်လဲၤလိာ်ကွဲ ဖဲန့ၣ်တဂ့ၤ. မ့ၢ်လၢ ကနဲအထၢ
အိၣ်ဝဲဒၣ်ဖဲန့ၣ်န့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်လဲၤလိာ်ကွဲဘၣ်ဖုးဖဲန့ၣ်န့ၣ်
ကနဲကဆဲးဘၣ်ဖုးန့ၣ်လီၤ. အဘိဒီးဖိခွါၤ, လဲၤလိာ်ကွဲဆူ
တၢ်ပျီပူၤ, တဘၣ်လိာ်ကွဲလၢဖဲန့ၣ်တဂ့ၤ." လီၤ.



ဘၣ်ဆၣ်ဒီး စီဆၢန့ၣ်တဒိကန့ၣ် အမိၢ်အတၢ် တဲ
အီၤဘၣ် အဝဲလဲၤဖဲခိၣ်ကရၢၢ်အကပၤ ဒီးတနံၤဘၣ်
တနံၤ အဝဲမၤဝဲဒ်န့ၣ်အသိး, အဝဲလိာ်ကွဲဝဲ ဒ်န့ၣ်လီၤ.



ဘၣ် တနံၤန့ၣ် အဝဲဒၣ်ထံၣ်ဝဲဒၣ် တၢ်ပူၤ
တပူၤ ဒ်အမိၢ်တဲအိၤအသိး ဒီးအဝဲလဲၤ
ဆဲးကွၢ်ဝဲန့ၣ်လီၤ.



ဒီးမဲအဝဲလဲဆဲးကွါ ဝဲဒၣ်တၢ်ပူၤအဝဲန့ၣ်ဆါ
ကတီၢ်ဒီး ကနဲမိတဘ့ၣ်ဟံယုၤထီၣ် ဒီးဆဲး
ဘၣ်ဝဲဒၣ် စီဆါန့ၣ် အမံၤချံန့ၣ်လီၤ.



ဒီးဖဲန့ၣ် မ့ၢ်လၢကနဲဆဲးဘၣ်ဝဲဒၣ် အမံၤချံ
အယံဒီး ဆါဝဲဒၣ်ဒိၣ်မးန့ၣ်လီၤ. အယံဒီး
စီဆၢန့ၣ်န့ၣ် ဟီၣ်ဝဲဒၣ် ဒီးက့ၤဃုၢ်ဝဲ ဒၣ်ဆူ
အမိၢ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.



ဒီးအမ်ချုံဖိတခိန့န့ ဆါဝဲဒဲန့ဒီးညိးထိန်ဝဲန့န့လီၤ.
ဘၣ်ဆၣ်ဒီး စီၤဆၢန့ဖိန့န့ တတိၢ်အသးဘၣ် အမိၢ်
တဲအံၤ "ဖိခွါၤ, ခဲအံၤမ့ၢ်လၢ နတဒိကန့န့ယတၢ်
ဟ့ၣ်ပလီၢ်န့အသိဒီး ကန့ဆဲးဘၣ် နမံၢ်ချုံလံဘၣ်,





တဘဉ်လဲၤလိာ်ကွဲ မဲၣ်န့ၣ်လၢၤတဂ့ၤ, တဘဉ်လဲၤ
ဆဲးကနဲအထၢတဂ့ၤ လိာ်ကွဲလၢတၢ်လိာ်အဂၢၤ နီၤ."
ဒီးစီဆၢန့ၣ် န့ၣ်အမိၢ်ဟ့ၣ်ပလီၢ်အိၤဒဲၣ်န့ၣ်လီၤ.





ဒီးမဲအမိတ်အံ၊အဆာကတီၢ်န့ၣ် အဝဲဒၣ်တူၢ်လိာ်ဝဲဒၣ် အမိတ်အ
တၢ်တံအံ၊ ဒီးအာၣ်လီၤဝဲ ဘၣ်ဆၣ်ဒီးမဲ အမိတ်အမၢ်သဒၢဝဲဒၣ်အ
ခါန့ၣ် အဝဲလဲၤဝဲကယီၤကယီၤ ဆူခီၣ်ကရၢၢ်ကပၤန့ၣ်လီၤ. ဒီးလဲၤ
ဆဲးတံကွၢ်ဝဲ လဲၤဆဲး တံကဒီးဝဲဒၣ် ကနဲအထၢစ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.



မဲန့ၣ်လၢတၢ်တဟ်သ့ၣ်ဟ်သးအပူၤ ကနဲတဘ့ၣ်ဟံးဟးထီၣ်
ဒီးအဝဲစ့ၢ် ကိးခိယျီလၢ ထံၣ်ဘၣ်ဝဲဒၣ် ကနဲတဘ့ၣ်ဟံးဟး
ထီၣ်ဝဲဒၣ်ဆူတၢ်ချၢအဃိန့ၣ်ဒီး အဝဲဃုၢ်ဝဲဒၣ် ဒီးကနဲစ့ၢ်
ကိးန့ၣ် အတၢ်လူၤဝဲဒၣ် ဒ်အတၢ်ကဆဲးအီၤအသိးန့ၣ်လီၤ.



ဒီးစီဆေးဖိနပ် ယှဉ်ဝဲဒ်တဘီနပ် အခိန်ဘန်တိဝဲဒ်လါ
လါတယျာန် တဘီနပ် စီဆေးလီယံဝဲဒ်ဆါကတိန်နပ် က
နဲတဘျာန်နပ် ဟဲဆဲးဘန်ဝဲစိုက်ကီး အမ်ချံလါ အသိတခီလီ.





မဲန့ၣ်ဆၢကတီၢ် စီၤဆၢန့ၢ်ဖိန့ၣ် အမံၤချ့ခံခီလၢၣ်
ညိးထီၣ်ဝဲဒၣ် ဒီးဆါဝဲဒၣ်ဒိၣ်မးန့ၣ်လီၤ. ဒီးခီဖျိ
လၢ အဝဲအမံၤချ့ခံခီ ကနဲဆဲးဘၣ်အယံၣ်န့ၣ်ဒီး အ
ဝဲလဲၤထီၣ်ကိၣ်တဘျီၣ်စ့ၢ်ကိးလၢၤဘၣ်.



အဝဲမိတ်ဆူးဝဲဒၣ် မ့ၣ်လၢ အမိတ်ချံ ကနဲဆဲးဘၣ်အီၤ
အယံ အလံၤကိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ် ဒီဂၤညါဒီး ဘၣ်အိၣ်
ဘျံးဝဲဒၣ်လၢဟံၣ်, တထီၣ်ဘၣ်ကိၣ်လၢၤ ဘၣ်.





ထံန့မး အဝဲသ့ညါဝဲလာ အမိ်ဟ့ညါပလီ်အီၤန့
ဘၣ်ယီၤလာ ကနဲကဆဲးဘၣ်အီၤအပံလီၤ. အဝဲတ
ခီၣ်န့ တသ့ညါအမိ်အတၢ်ဘၣ်ယီၤဘၣ်.



ထဲန့ၣ်မး လၢခံဒီး စီဆၢန့ၣ်ဖိန့ၣ် အဝဲဃုပျၢ်ကွံာ်ဝဲဒၣ်အ
တၢ်ကမၢ်လၢ အမိၢ်အအိၣ် ဒီးအၢၣ်လီၤဝဲ လၢခံန့ၣ်ကဒိ
ကန့ၣ်က့ၤအမိၢ် အတၢ်ဟ့ၣ်ပလီၢ်အီၤန့ၣ်လီၤ.



သရုပ်အံ့ဘွဲ့နုစာ်

တၢ်ဒိကနုာ် သရုပ်အံ့ဘွဲ့နုစာ်

ပုကညီဘျၢထံခဝုရှၢနုာ် ခရံာ်ဖိတၢ်ကူာ်ဘၢနုာ်ကူာ်သ့ဝဲကျိၤ,
အံာ်ဘိးနံတၢ်မၤလိအလံာ်, Primary အဘွဲ့နု(၃)



တၢ်တဲမုာ်နုာ်ဖိတၢ်ချးဝဲ
BEDTIME STORIES